

Dato: 11.09.2025	Deltagere: Christina, Marie, Mie, Mette, Peter, Cati, Linette, Alberte, Bianca, Rikke, Sanne, Lis Afbud: Lena, Josefine, Louise,
Referent: Marie	
Ordstyrer/Dirigent: Christina	
Sted Rytterstuen, Margrethelund 3	
Næste bestyrelsesmøde: 22/1 – 19.30	



Godkendelse af referat	Godkendt	Alle
Valg af dirigent	Christina	Alle
Valg af referent	Marie	Marie
Nyt fra formanden	- Vandingsanlæg Der er kommet tilbud på begge ridehus med og uden tank og pumpe 75.000 uden tank og pumpe – med tank og pumpe er det plus 10.000kr pr ridehus Der mangler svar på forskellige spørgsmål For at kunne søge fonde skal vi have et helt tilbud med alt info – evt sponsorer skal vide hvad deres spons går til og hvad de får for det - Zakobo mail vedr. arrangementer Kan vi sende mails ud fra zakobo til medlemmer mm ved arrangementer? Peter fortæller at det kan vi godt, men formentlig kun til dem der har sagt ja til nyhedsbreve... - Invitation til ungeløftet Fredag d.3/10 – Linette tager afsted - tilmelder sig selv - Formand velfærdsudvalg og sommerfest - Sommerfesten blev i år aflyst – måske vi skal holde en pause og holde fest hver andet år? Formand til udvalget skal findes, da vi	Christina

	snart skal have startet på jul og fastelavn – Linette er valgt til formand med Christina på sidelinjen - Lis foreslår at vi laver foldere om klubarbejde som kan uddeles på hold – Linette og Sanne tager den med sammen med partfolderen og rideskolefolder (fokus på klubfolder først) - Ridehusregler Et par medlemmer har henvendt sig om at man ikke har løs hest mv, hvis der er andre i ridehuset (om man har styr på den eller ej) – der blev foreslået at lave: Ridehus huskere. Bianca laver ugens husker, hvor vi fremhæver de forskellige huskeregler	
Opfølgning fra sidste Bestyrelsesmøde	- Linette og Sanne laver opslag og sedler om og på de sociale medier - Mikrofon – Lena er på ferie - Computer – Sanne får noget at vide i næste uge - Skabelon kommer på drevet på sigt siger Linette - Lis finder dato til middag, når det kan passe ind	
Kasserer	Økonomisk rapport/Regnskab Intet nyt	Cati
Nyt fra udvalg	Velfærd – Linette er nyvalgt formand (Wuhuuu) Sponsor – Må vi bruge loftet til at pudse gamle skilte ned, så de kan bruges til nye sponsorer – Ja fra Lis Vi mangler en elektronisk foreningsnøgle Cati prøver at se om vi har en og ellers søger Rikke en ny. ”Liv i det lokale” fond – der mangler vi et mit id-erhverv – Peter undersøger om Rikke kan få en nøgle Regnskabet fra 2024 er ikke på hjemmesiden – Peter får det på senest i weekenden Rikke har 2 ansøgninger ude i Egedal kommune – der er en ansat på ferie, så vi venter på at de vender tilbage Søgt sparnord fonden om kæpheste spring - det gav en god snak om at fokusere mere på kæphestearrangementer fremadrettet i klubben Rikke beder bestyrelsen om at læse sponsoraftalen igennem og komme med input Stævne – gerne flere startere i trækker klasserne og	

	oplæser – vi mangler lidt næste generation – her kunne kæpheste stævner måske trække flere til klubben Hjælperlisten til stævnet er pt lidt tom – der er lidt udfordringer med aldersgrupperne og opgaverne, da der er mange små - Børne/Unge – Halloween – Stort set styr på det - Der skal lige styr på de frivillige – frivillige skræmmere skal være minimum 15 år – der skal laves mad til de frivillige inden løbet Sløjfe – Ikke tilstede Teknik – fin arbejdsdag – ikke alt blev lavet – mangler lys og vandkopper – noget er givet ud og Lis er obs på resten Der var en del oprydning efter at folk var gået fra deres opgaver – Bianca måtte rydde op i ca. 3 timer efterfølgende – obs på oprydning næste år Ide – pudse sadler og hovedtøj for de små	
Lotteri til klubmester	Efterspørgsel på lotteri – kan vi skaffe gaver/præmier – Bianca skriver ud – Cati sponsorerer en klip – Mette spørger om spons i egedalscenteret - Bianca prøver lotteri med et lykkehjul -	Bianca
Juleafslutning	2 spil banko – kom og sig god jul – klubben siger god jul – køb æbleskiver mm Julebanko bliver i stedet til nytårskur d.4/1-2026 Kan vi reklamere lidt mere for arrangementer – ja det kan vi godt, evt. ved at sende mail gennem Zakobo	Bianca
Parkering	Der må findes en løsning – det er sindssygt Kan der evt. sættes ”stævneparkerings snoren” ud hver dag inden rideskolen begynder – specielt klubbusserne holder uhensigtsmæssigt Rikke laver et skriv om at tage hensyn og deler ud til dem hun ved og ellers skal vi andre lige hjælpe – især vigtigt at få dem ud til klubchaufførerne	Bianca
Ridehusfordeling	VSR tid/Rideskole Der er henvendelser om at VSR-tid er lavet om til rideskolehold – Lis forklarer at der har været hold tidligere på de tidspunkter og at det derfor har været rideskole/spring tid – Når hold og spring så er stoppet er tiden automatisk skrevet om til VSR tid – Nu er der hold igen og VSR-tiden er derfor blevet konverteret tilbage til rideskole/spring tid	Mie

	Spring skal ikke ligge om eftermiddagen. Vi må hen over efterår og vinter, se om der bliver pres på det lille ridehus, de torsdag aftner der er spring – Pt går det fint	
Ridebanebund	Mette var til foredrag på store hestedag – spændende – der var en del om kokus og vedligehold af baner Bianca har foldere og info fra samme firma Bianca er fortsat i gang og undersøger div muligheder, med hvad vi må og kan Ændrer vi på lyset ved banen skal der formentlig være nabohøring og kommunen skal informeres/underrettes Der skal flere penge til før ridebanen kan blive en realitet, så vi fortsætter med at prøve at skaffe flere	Mette
Nyt fra Lis	Lis har egen vandboring og der skal skiftes sand hvert 5 år – det er dyrt – især med vandprøverne – måske kan kommunen hjælpe – Mette undersøger det i forhold til foreningslivet	Lis
Evt.		